
 Zápis OV č.: 1/2023 

OV: Hlouška 

Datum :   12. 4. 2023  

Přítomni: 

 

Omluveni: 

Neomluveni: 

M. Jánská, P. Formáčková, P. Koudelková, L. Petránek, K. Daczická, J. Plecitý 

 

J. Dubová 

 

Člen RM, ZM: Ing. K. Daczická 

Příští jednání: 16. 5. 2023 

 

1) Program jednání včetně krátkého komentáře : 

1. Volba předsedy OV Hlouška 

2. Plánované nejbližší akce na Hloušce 

3. Parkování pod školkou Trebišovská v ulici Puškinská 

4. Žádost na Městskou policii o zvýšenou preventivní kontrolu  

5. Různé  

 

Ad 1) Ing. Kateřina Daczická předala nově jmenovaným členům jmenování do 

funkce člena OV Hlouška. 
 

Proběhla volba předsedy OV Hlouška: novým předsedou se stal p. Lukáš 

Petránek, všichni členové byli PRO. 

 

Ad 2) Dne 21.4. 2023 v 16.00 hod se bude konat v budově VOŠ a SPŠ (vchod z ul. 

Školní) veřejná schůze, kde se zájemci mohou dozvědět o plánech připravované 

revitalizace Průmyslového hřiště. 

           Dne 24.4. 2023 v 17.00 hod se bude konat setkání předsedů OV – seznámení 

s postupy při konání akcí pořádaných osadními výbory. 

 

Ad 3) Znovu žádáme o umožnění šikmého stání v ul. Puškinská pod školkou na 

základě námi vybrané varianty v dopravním generelu. Tato varianta je nejlevnějším 

řešením, možná vyřešit jen osazením značek. 

 

Ad 4) Kvůli zvýšenému pohybu drogově závislých lidí a častému nálezu injekčních 

stříkaček v lokalitě Hloušky žádáme Městskou policii o častější preventivní obchůzky 

okolí. Tuto skutečnost žádáme i v nočních hodinách, kdy (podle zkušenosti lidí žijících 

v této lokalitě) cizí lidé obchází a nahlíží do zaparkovaných aut. 

Dále se domníváme, že díky vhodnějšímu preventivnímu přístupu policie k lidem bez 

domova by se zabránilo větším škodám, které pak musí město na své náklady 

napravovat (odpadky, zničené okolí).  

 

 



Ad 5) Hovořili jsme o následku nové výstavby v této oblasti, která přinese potřeby na 

zvýšení kapacity školek, škol, lékařského zajištění, ale i stále zmiňovaného parkování. 

 

 

 

 
 

 

 

 

2) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM, ZM : 

Ad 1) Zvolení nového předsedy OV Hlouška: Petránek Lukáš 

 

Ad 3) Znovu žádáme o zvážení možnosti šikmého stání v ulici Puškinská (pod 

školkou). 
 

Ad 5) Dotaz: v souvislosti s chystanou revitalizací Průmyslového hřiště nás zajímá, zda 

bývalý byt školníka v rohu hřiště je pronajatý Špalíčku celý či jen jeho část? 

 

 

Zapsala: Mgr. Petra Koudelková 
 


